
 

Beste leden van de gemeenteraad,  

 

Namens de Inline-skate vereniging Radboud wil ik na afloop van de vergadering van 16 november j.l. 

u nog wijzen op enkele kernpunten van de geleverde presentatie. Want vooruitlopend op de 

komende vier jaar hebben wij grote en goede plannen met de steun die hopelijk weer beschikbaar 

komt vanuit Team Medemblik. 

Dank aan de presentatoren Kay en Rick Schipper. Zij zijn ambassadeurs van de vereniging op zowel 

sportief als organisatorisch vlak. Zo waren zij beiden figuurlijk benoemd tot directeurs van het RIT 

(Radboud International Tournament). Aan hun presentatie wil ik enkele punten herhalen en 

toevoegen. Team Medemblik is in de afgelopen jaren steeds belangrijker en plezieriger voor ons 

geworden om mee samen te werken. Zij hebben zich voor ons gevestigd als stabiele partner om mee 

te kunnen bouwen en nieuwe projecten uit te rollen.  

Als club zijn wij zeer divers in wensen. Zo acteren wij volop op het hoogste niveau, maar werken we 

even hard aan de regionale betrokkenheid, denk aan schoolclinics, toertochten en G-skaten. 

Radboud is de grootste Inline-skate club van Nederland en is als club winnaar op het medaille 

klassement van de NK. Tevens komt er steeds meer internationaal succes. Radboud is dan ook het 

epicentrum van Inline-skaten Nederland en is ook de kraamkamer voor heel veel schaatssuccessen 

bij veel van onze leden.  

Wij hebben met behulp van de KNSB, partners, Team Medemblik en velen vrijwilligers onze 

‘infrastructuur’ ten aanzien van topsport aanzienlijk verbeterd. Snel genoemd de uitbreiding van de 

baan in Medemblik en de Inline-skate piste in Wervershoof voorzien van boarding en een blauwe 

toplaag. Ook zijn beide kantines verbeterd om te voldoen aan de groei van de club en wensen voor 

de toekomst. Daarnaast is de trainingsstructuur sinds 2015 ook verbeterd met een toegewezen KNSB 

Talent Team locatie. Deze verbeteringen zullen de club dan ook zeker nieuwe successen brengen in 

de toekomst. 

Dit alles heeft dan ook zijn uitwerking op bijvoorbeeld het RIT die in grote stappen grootser, breder 

en professioneler word, maar juist ook voor de beginnende sporter een podium biedt om zo samen 

met de (sub)toppers aan wedstrijden deel te kunnen nemen. Het NK in 2019 is het best bezochte en 

best ervaren NK Inline-skaten allertijden geweest en deze standaard is ook de blauwdruk voor het 

succes van de RIT. Met onder andere de hulp van Team Medemblik willen wij de professionaliteit, 

herkenbaarheid en zichtbaarheid van de deze evenementen blijven verbeteren en nieuwe top 

evenementen aantrekken: opnieuw het NK, predicaat Europa Cup en uiteindelijk de Europese 

Kampioenschappen als ambitie. 

Projecten waar Radboud nog volop energie in wil stoppen is het schoolskaten. De KNSB is ook 

voornemens om meer hierop te focussen i.p.v. het traditionele schoolschaatsen. Radboud heeft 

hierin ook een voorbeeldrol voor Nederland. Tevens wenst Radboud in de winter actiever te worden 

in sporthallen met sportvloeren die goed rollen en grip hebben. Daarnaast willen we recreatieve 

skaters van Gemeente Medemblik een toertocht aanbieden in samenwerking met de ijsclubs van het 

district Medemblik. 

Een belangrijke spil in ons succes is de unieke samenwerking tussen locaties Wervershoof en 

Medemblik én de vooruitstrevendheid van de club. Landelijk gezien hebben wij hierdoor een 

voorsprong, wat de aantrekkelijkheid van al onze activiteiten ten goede komt.  



Verder zien wij een duidelijk effect wat topsport doet binnen onze vereniging. Radboud is sinds 1994 

steeds verder doorgegroeid tot een brede gezonde vereniging met uitzonderlijke toppers als 

uithangbord voor zowel de Inline-skate sport, maar ook de schaatssport. Sjoerd en Mariska Huisman 

zijn pioniers geweest van Radboud op internationale toernooien en inmiddels zijn topsuccessen van 

Radboud rijders niet meer weg te denken. Bekende Radboudleden als Jan Blokhuijsen, Koen Verweij 

en voor Medemblik Simon en Irene Schouten, de gebroeders Schipper en nieuwe toppers als Jordy 

van Workum, Janno Botman en Bente Kerkhoff zijn binnen de gemeente Medemblik ook zeker niet 

onopgemerkt. Wij hopen veel nieuwe talenten naar de top te kunnen brengen en daarmee als club te 

kunnen doorgroeien. Wij zien de topsportclub-status binnen de gemeente Medemblik dan ook als 

een compliment en een stimulans om door te blijven groeien in alles wat we doen.  

Tot slot willen zien wij economisch de evenementen van Radboud steeds aantrekkelijker worden. De 

wedstrijden krijgen steeds meer een evenementwaarde, waar rijders en publiek ook meer blijven 

hangen (overnachten bij een hotel, camping, B&B etc.) en lokale opbrengsten genereren. Dit willen 

wij in het vervolg ook per evenement toetsen middels enquêtes.  

Al met al hopen wij de ingeslagen weg met Team Medemblik voortgezet gaat worden. Wij werken 

graag met hen samen om bovenstaande plannen te kunnen realiseren. 

 

Met sportieve groeten, 

Namens het bestuur Radboud, Voorzitter, 

Piet Schipper 

E: piet@pietschipper.nl M: 0653913666 
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